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Írásbeli választ igénylőkérdés

HELYBEN

„Mi eredményezi a hazai sertésállomány drámai csökkenését? ”
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr !

A hazai sertésállomány darabszáma ez év június elsején már 3,2 millió darab alatt volt . Ez
14%-os csökkenésnek felel meg az egy évvel korábbi állatlétszámhoz képest .

A fentiek alapján kérdezem Miniszter Urat :

Mi eredményezi a hazai sertésállomány drámai csökkenését ?
Mit kíván tenni annak érdekében, hogy a hazai sertésállomány csökkenése megálljon ?

Várom válaszát !

Budapest, 2009 . november 16 .

Kékkői Zo tán
országgyűlési képviselő
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